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Borgarråden Annika Billström och Kersti Py Börjeson presenterade i tisdags 
(30 september ) sina planer på en ny nationalarena. Dock verkade inte beslutet 
vara direkt förankrat hos den styrande majoriteten och många frågetecken har 
därmed uppstått.  
 Finansborgarrådet påstår i media att staden är beredd att satsa de pengar 
som behövs men var dessa ska tas ifrån är vi många som undrar, med tanke på 
att det samma dag blev klart för stockholmarna att skatteutjämningssystemet 
kommer att dra sin livrem allt hårdare runt invånarna i Stockholm.  
 Socialdemokraternas hantering av arenafrågan är märklig.  
 Under den borgerliga perioden var oppositionen hela tiden delaktig och 
informerad och man får väl hoppas att borgarråden Billström och Börjeson är 
bättre på att förankra arenaprojektet hos fotbollsklubbarna och 
konsertarrangörerna, för utan deras stöd och medverkan kommer det inte bli 
någonting av den planerade arenan. 
 Globenområdet skulle kunna bli ett unikt evenemangsområde i norra 
Europa med en stor utomhusarena, två inomhusarenor, köpcentrum och hotell 
inom samma område. 
 Men det finns ingen anledning att detta stora evenemangsområde skall ägas 
av kommunen och med anledning av detta har jag tre frågor till ansvarigt 
borgarråd: 

1. På vilket sätt har planerna framtagits? 
2. Hur stor kostnad har förprojekteringen av ärendet/planerna kring 

byggandet på en nationalarena varit? 
3. Vad händer med det planerade tecknande av avtal rörande Stockholm 

stadion som Djurgården blivit lovad, om den planerade nationalarenan 
byggs? 

 
Stockholm den 13 oktober 2003 

Birgitta Holm 


